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SAKSKART  

 
 
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av sakskart 
Informasjon 

• Seksjonsleder Ann Christin Andersen, orienterer om hva som skjer med pasienter 
utskrevet fra sykehus, med fremdeles behov for bistand, pleie og omsorg. 
Hun kan også orientere om og svare på spørsmål vedrørende bydelens praksis  med 
klagesaksbehandling – hvor saker blir omgjort administrativt og ikke går til 
Fylkesmannen, jfr. Tidligere diskusjoner om dette i Eldrerådet. 

• Førstekonsulent Cato Aas ved Søknadskontoret vil snakke om befolkningsutvikling i 
bydelen og bydelens tjenester sett i relasjon til dette. En orientering han også holdt i 
BU. 

Eventuelt 
 
 
Saker til behandling 
Sak 1/15      Godkjenning av protokoll ER 8.12.14 ...................................................................... 1 
Sak 2/15      Varsel om oppstart av planarbeid for Øyvinds vei 2 - omsorg ................................. 1 
Sak 3/15      Årsrapport 2014 for komiteer og råd ........................................................................ 2 
Sak 4/15      Årsrapporter fra tilsynsutvalg 2014 .......................................................................... 3 
Sak 5/15      Tilsynsrapport fra Økern sykehjem desember 2014 ................................................. 4 
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Sak 1/15      Godkjenning av protokoll ER 8.12.14  
 
Arkivsak: 201500028 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Geir Audun Andersen 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Eldreråd 26.01.15 1/15  
 
GODKJENNING AV PROTOKOLL ER 8.12.14  
 
Sammendrag: 
Protokollen fra møte i Eldrerådet 8. desember 2014 fremlegges for godkjenning. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokoll fra Eldrerådet 8.12.14 godkjennes. 
 
Bydel Bjerke 19.1.14 
 
Geir A. Andersen 
sekretær 
 
Vedlegg – Protokoll ER 8.12.14 
 
 

Sak 2/15      Varsel om oppstart av planarbeid for Øyvinds vei 2 - 
omsorg  

 
Arkivsak: 201500036 
Arkivkode: 512 
Saksbehandler: Erik Anders Aurbakken 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 15.01.15 6/15  
Miljø- og samferdselskomiteen 26.01.15  
Eldreråd 26.01.15 2/15  
Bjerke Bydelsutvalg 05.02.15 7/15  
 
Tidligere vedtak i saken: 
 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 15.01.15 og har fattet følgende 
vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Eldreråd og Miljø- og samferdselskomiteen 
før de oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
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VARSEL OM OPPSTART AV PLANARBEID FOR ØYVINDS VEI 2 - OMSORG  
 
Sammendrag: 
Map arkitekter har på vegne av Boligbygg Oslo KF varslet oppstart av detaljregulering av 
Øyvinds vei 2 for omsorgsboliger, base for hjemmetjenesten og dagsenter. Dette er i hovedsak 
lik tidligere bruk av eiendommen. Planen forutsetter rivning av dagens bygg. Fristen for 
uttalelse utgår 15.1. 
 
Saksframstilling: 
Varsel om oppstart bygger på skisser og beskrivelser fra arkitekten som i all hovedsak følger 
opp de behov og ønsker for utforming av bygget som foreligger nå i tidlig planfase. Bydelen 
har derfor ikke merknader til varsel om oppstart.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Saken tas til orientering 
 
Bydel Bjerke 8.1.15 
 
Kari-Anne Mathisen       Synøve Bystøl 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
 
For mer informasjon, se Plan- og bygningsetatens side: 
http://web102881.pbe.oslo.kommune.no/sidinmening/main.asp?bid=9 
 
 

Sak 3/15      Årsrapport 2014 for komiteer og råd  
 
Arkivsak: 201500076 
Arkivkode: 026.0 
Saksbehandler: Merete Stavn 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 15.01.15 2/15  
Kultur- og oppvekstkomiteen 26.01.15  
Miljø- og samferdselskomiteen 26.01.15  
Råd for funksjonshemmede 26.01.15 2/15  
Ungdomsråd 26.01.15  
Eldreråd 26.01.15 3/15  
Bjerke Bydelsutvalg 05.02.15 4/15  
 
Tidligere vedtak i saken: 
 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 15.01.15 og har fattet følgende 
vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes alle råd og komiteer før de oversendes 
bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 
ÅRSRAPPORT 2014 FOR KOMITEER OG RÅD  
 
Sammendrag: 
Ledere i råd og komiteer er bedt om å utarbeide årsrapport for 2014 med frist for innlevering  
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innen 16. januar. Fristen er satt for at rapportene skal være ferdig for utsending og behandling i 
råd og komiteer hvor årsrapportene skal godkjennes før utsending til bydelsutvalget. 
 
Lederne har fått tilsendt mal på e-post og punktene i denne er anbefalt som en veiledning for 
hva som kan anses å være nyttig informasjon til bydelsutvalget.  
Møtesekretær har bistått Ungdomsrådet i utarbeidelsen av årsrapporten. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i råd og komiteer 
Årsrapport 2014 godkjennes. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget 
Bydelsutvalget tar årsrapport 2014 fra komiteer og råd til orientering. 
 
Bydel Bjerke 8.01.2015 
 
Kari-Anne Mathisen 
bydelsdirektør 
 
Vedlegg 1 - Årsrapport MOS 
Vedlegg 2 - Årsrapport KO 
Vedlegg 3 - Årsrapport ER 
Vedlegg 4 - Årsrapport RFF 
Vedlegg 5 - Årsrapport UR 
 
 
 

Sak 4/15      Årsrapporter fra tilsynsutvalg 2014  
 
Arkivsak: 201500077 
Arkivkode: 204 
Saksbehandler: Merete Stavn 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 15.01.15 3/15  
Kultur- og oppvekstkomiteen 26.01.15  
Eldreråd 26.01.15 4/15  
Bjerke Bydelsutvalg 05.02.15 3/15  
Råd for funksjonshemmede 26.01.15 3/15  
 
Tidligere vedtak i saken: 
 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 15.01.15 og har fattet følgende 
vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Eldreråd og Kultur- og oppvekstkomiteen før 
de oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 
 
ÅRSRAPPORTER FRA TILSYNSUTVALG 2014  
 
Sammendrag: 
Årsrapportene fra tilsynsutvalgene i 2014 fremlegges til orientering. 
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Bydelsutvalget har tilsynsutvalg ved Økern sykehjem og Økern dagsenter, ved 
miljøarbeidertjenestene Villa Eik, Lunden og Hagan samt Ervald arbeidssenter. 
Tilsynsutvalgene skal avholde 2 meldte og 2 uanmeldte tilsyn pr år. 
 
Bydelsdirektøren har ved hvert tilsyn kommentert der det er funnet kritikkverdige forhold eller 
hvor det er andre forhold det er av interesse å kommentere.  
Bydelsdirektør følger opp i samarbeid med avdelingene, der det har fremkommet påpekte 
forhold for brukere og ansatte. 
 
Rapportene for Økern sykehjem og Økern dagsenter har vært oversendt Sykehjemsetaten 
til orientering, eventuelle merknader derfra har blitt vedlagt saksframleggene. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Årsrapporter 2014 fra tilsynsutvalg Bydel Bjerke tas til orientering. 
 
Bydel Bjerke 13.1.15 
 
Kari-Anne Mathisen 
bydelsdirektør 
 
Vedlegg 1 – Årsrapport 2014 Økern sykehjem og Økern dagsenter 
Vedlegg 2 – Årsrapport 2014 Villa Eik, Lunden, Hagan og Ervald. 
 
 

Sak 5/15      Tilsynsrapport fra Økern sykehjem desember 2014  
 
Arkivsak: 201500032 
Arkivkode: 204 
Saksbehandler: Merete Stavn 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg 15.01.15 4/15  
Kultur- og oppvekstkomiteen 26.01.15  
Eldreråd 26.01.15 5/15  
Bjerke Bydelsutvalg 05.02.15 5/15  
 
Tidligere vedtak i saken: 
 
Bydelsutvalgets arbeidsutvalg har behandlet saken i møte 15.01.15 og har fattet følgende 
vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak oversendes Eldreråd og Kultur- og oppvekstkomiteen før 
de oversendes bydelsutvalget for realitetsbehandling. 
 
 
TILSYNSRAPPORT FRA ØKERN SYKEHJEM DESEMBER 2014  
 
Sammendrag: 
Vedlagt følger rapport fra tilsynsbesøk ved Økern sykehjem og dagsenter den 16.12.14. 
Rapporten er oversendt den 18.12 til Sykehjemsetaten og institusjonssjef for orientering. 
Eventuelle kommentarer fra disse blir forelagt saken/ettersendt.  
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapporten fra tilsynsbesøk Økern sykehjem og dagsenter 18.12.14 tas til orientering. 
 
Bydel Bjerke 6. januar 2014 
 
Kari-Anne Mathisen 
bydelsdirektør 
 
Vedlegg – Tilsynsrapport 18.12 Økern sykehjem og dagsenter 
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	Saker til behandling




 


  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 


 
ÅRSRAPPORT 2014 -  Komiteer og råd i Bydel Bjerke 
 
 
Kultur- og oppvekstkomiteen 
 
1. Innledning 
Medlemmer: 
Mikkel Øgrim Haugen (R). Leder fra 25.08.2014 
Ine Mari Molteberg-Bøhn (H) nestleder 
 
Markus Aasland (A) 
Ruth Tomter (A) 
Jørn Kveseth (F)  
Arild Holland (SV)  
Åsel Aili Einejord (V) 
 
Varamedlemmer: 
Helge Selstø (H) 
Leif Marcussen (A) 
Fredrik Jomark (F) 
Balwinder Kaur (SV) 
Astrid Lenvik (V) 
Aishah Ahmed (V) 
Seher Aydar (R) 
 
3. Møtevirksomhet 
 
Det har i alt vært behandlet 52 saker fordelt på 8 møter i Kultur- og oppvekstkomiteen for 
2014.  
 
Det har vært 5. fremmøtte på åpen halvtime. Dette gjaldt sakene: 
24 /14 Integreringsmidler. 
43 /14 Åpning av Spireaveien. 
50 /14 Økonomiplan 2015 - 2018 og budsjett 2015. 
 
4. Saker behandlet av rådet/komiteen 
 
Kultur- og oppvekstkomiteen har i året 2014 har sjeldent vart mer enn én time, som kan tyde 
på at man ikke har for mange saker til vært møte. Møtene går for det meste rimelig fort unna, 
uten for mange diskusjoner. Komiteen har i perioden spesielt fulgt tilsynsrapportene fra Villa 
Eik, ettersom at det har vært en vedvarende konflikt på behandlingsstedet. Det har også 
kommet opp en del reguleringssaker som både Kultur- og oppvekstkomiteen og MOS-
komiteen har behandlet parallelt. I disse sakene har komiteen hatt som utgangspunkt at vi skal 
behandle saken ut ifra de menneskelige behovene.   







 
5. Deltakelse i kurs, konferanser e.l  
Komiteen har vært representert ved bydelens budsjettkonferanse.  
 
6. Rådets/komiteens vurdering av sin rolle som rådgivende organ for bydelsutvalget 
Samarbeidet mellom de politiske partiene og blant administrasjonen har vært god gjennom i 
perioden. Vi har hatt få uenigheter i komiteen.  
De få sakene det har vært uenighet har vært i sak: 
33 /14 - Forslag til forskrift om kommunal håndheving av politivedtekter – høringsuttalelse. 
41 /14 - Boligsosialt utviklingsprogram Oslo - Bydel Bjerke 2015 
43 /14 - Åpning av Spireaveien  
 
Som tidligere nevnt har det vært en del reguleringssaker på vei. Det burde etter komiteens 
mening være spesielle grunner til at disse sakene blir behandlet av Kultur- og oppvekst til 
fremtiden.  
 
Bydel Bjerke Kultur- og oppvekstkomiteen  
 
For råd/komite 
 
Mikkel Øgrim Haugen 
leder 








 


  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
  


 
ÅRSRAPPORT 2014 - Komiteer og råd i Bydel Bjerke 
 
 
Miljø- og samferdselskomiteen (MOS) 
  
1. Innledning 
Råd/komiteens sammensetning  
Medlemmer: 
Thor-Ingar Aasheim (H) (leder) 
Lars Erik Fuglesang (A) (nestleder) 
Torstein Winger (A) 
Mariane Sandholdt (SV) 
Iver Aastebøl (R) 
John Olala Omollo (H) 
Anne Kari Kongsrud (V) 
Varamedlemmer: 
Per Andre Deberitz (H) 
Oddmund Østebø (H) 
Sissel Støylen (V) 
Håvard Pedersen (SV) 
Harald Karlsen (A) 
Steinar Arnesen (A) 
Jon Werner Sandven (R) 
 
3. Møtevirksomhet 
Antall møter og antall saker behandlet i 2014 Åpen halvtime/Publikum? 
Det er avholdt 8 møter i møteåret 2014 og behandlet 58 saker. 
Alle møter er avholdt i BU-salen. 
 
Det er stor variasjon i oppmøte fra publikum i Åpen halvtime, avhengig av sakskart. Det har 
blant annet vært følgende informasjoner i 2014: 
 
Møte 4/14 og 5/14: Aker Sykehus orienterte om klage på miljøhall (avfallssortering) på 
sykehusområdet. 
Møte 6/14: PBE orienterte om Planprogram Haraldrud. 
Møte 8/14: Øystein Bettum orienterte om områdeløft Linderud – Økernbråten – Vollebekk. 
 
Det kan i visse saksområder by på utfordringer å formidle til engasjerte beboere i Åpen 
halvtime at lokale komiteer kan ha begrensede muligheter for å ta opp saker direkte. 
Komiteen har imidlertid fått verdifulle innspill fra Bjerke Storvel, hovedsakelig representert 
ved Jan-Morten Kjelstad. 







4. Saker behandlet av rådet/komiteen 
Har sakene vært relevante for rådet/komiteen? For lite/for mange saker? Er det tatt spesielle 
initiativ? Har rådet/komiteen opprettet saker på eget initiativ? 
MOS behandler vesentlig plan- og reguleringssaker som kommer fra PBE, i tillegg er det 
mange planinitiativ som har korte høringsfrister. Det har vært mange slike saker i 2014 som 
har vært behandlet på delegert fullmakt fra AU/BU. Det har derfor vært av stor viktighet at 
MOS har fått innspill fra lokale interessegrupper med friske synspunkter og lokalkunnskap. 
 
Komiteen har spesielt fulgt opp Veitvetveien og Bård Skolemesters vei. Utenfor eget 
ansvarsområde er det også fokusert på reguleringsplaner i nabobydel (Grünerløkka) knyttet til 
Lørenområdet. 
 
Det har vært spesielt mange klagesaker i 2014. Her er som kjent bydel Bjerke en prøvebydel: 


- Bredtvetveien 12 – Parkeringsareal 
- Sinsenveien 65 A-B – Fradeling 
- Årvollveien 71 – Oppføring enebolig 
- Aker Sykehus – Miljøhall 
- Stølsvegen 27 A-C – Uteoppholdsareal 
- Trondheimsveien 320 (Bislet Kebab) - Bruksendring 


 
Saksområder det for øvrig har vært fokus på i 2014 er bl.a.: 


- Overordnede planer: 
o VPOR Løren/Økern 
o VPOR Vollebekk 
o VPOR Haraldrud 
o Hovinbyen 
o Kommuneplan Oslo mot 2030 


- Haraldrudveien 35 
- Østre Aker vei 100 / Veitvetveien 23 
- Årvollveien 23 
- Ulvenveien 62 
- Lunden 23-25 
- Helikopterbase Veitvet 
- Planprogram Haraldrud 
- Økern Senter (endring av gangareal/torg) 
- Veitvetveien – miljøprioritert gate 
- Linderud Leir 
- Økern Torgvei 51 / Bjerkebanen 
- Åpning av Spireaveien 
- Sletteløkka 44 
- Bredtvet-området 







 
5. Deltakelse i kurs, konferanser e.l  
Har noen deltatt i kurs, eller lignende (kulturaktiviteter i bydelen hvor politikerne er invitert) 
som er relevante for vervet? 
Det har ikke vært spesielle kurs/konferanser rettet mot deltagelse for medlemmer i MOS, men 
det har vært invitert til følgende: 
 - Møte med bystyrets Samfedsels- og miljøkomite om OL2022, Lars Erik Fuglesang 
deltok. 
 - Informasjonsmøter PBE 
 - Befaring Bård Skolemesters vei 
 - Orienteringsmøte VAV vedrørende lekkasje/forurensning Hovinbekken, Thor-Ingar 
Aasheim deltok. 
 
 
6. Rådets/komiteens vurdering av sin rolle som rådgivende organ for bydelsutvalget 
Kommunikasjonen/samarbeidet med andre politikere og administrasjon.  
Det har vært god kommunikasjon i MOS og godt samarbeid med saksbehandlere i 
administrasjonen. MOS er meget godt fornøyd med møtesekretær for utvalget. Overgangen 
ved skifte av møtesekretær fra Kristoffer Westad til Erik Anders Aurbakken har i praksis vist 
seg å være problemfri. 
 
MOS oppfatter sin rolle som et meget nyttig rådgivende organ for BU. Komiteen forsøker i 
størst mulig grad å få tverrpolitisk enighet på saker som behandles i MOS, spesielt viktig er 
dette i saker som skal behandles på delegert fullmakt. 
 
 
Bydel Bjerke 7.1.2015 
 
For råd/komite 
Thor-Ingar Aasheim (sign) 
leder 








 


  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
  


 
ÅRSRAPPORT 2014 -  Komiteer og råd i Bydel Bjerke 
 
 
Råd for funksjonshemmede 
 
1. Innledning 
Råd for funksjonshemmede har i perioden 2014 bestått av:  
 


  Medlemmer 
Leif Marcussen (A) leder, Tove Bolstad (Norsk revmatikerforbund) nestleder 
Gretha Arnhol (Lupe),  Arild Hovslien (Norges  blindeforbund), Morten Thune (Norges 
handikapforbund)  til 12/6-2014, Knut Guttormsen (Lupe) fra og med 12/6- 2014, Agnes 
Rønstad (Groruddalen revmatikerforening). 
 
Varamedlemmer 
Ruth Tomter (A), Margreta Forrestad  (Norges blindeforbund),  Magnus Werme (Oslo 
Epilepsiforening) flytta fra og med 24/2-2014, Grethe Tønnesen (Groruddalen 
revmatikerforening). 
 
3. Møtevirksomhet 
 
Rådet har hatt 7 møter, ett ble avlyst p.g.a få saker. Rådet ønsket da å ta et uoffisielt møte på 
den samme datoen. Det har vært 36 saker som rådet har behandlet.  
I åpen halvtime har 1. person møtt opp. Publikum har vært fraværende. 
 
4. Saker behandlet av rådet/komiteen 
 
Rådet mener sakene har vært viktige for rådsmedlemmene og deres organisasjoner. Det har 
ikke vært for mange saker. 
Rådet har tatt initiativ i forhold til BU-leder, det var ønske om kortfatta informasjon om 
viktige saker i bydelen. 
Rådet har ønsket og fått informasjon om forandringer i TT-transporten fra Søknadskontoret.  
Rådet har fått informasjon om sak 35/14 - Økonomiplan 2015 - 2018 og budsjett 2015, av 
økonomiansvarlig i bydelen. Rådet har ønsket å få tilsynsrapporter  til  behandling. 
Rådet har opprettet saker i forhold til: 


- Dårlig trappemerking på Ligo-bygget. 
- Belysning Årvoll Gård 
- Bedring av tilgjengelighet for rullestolbrukere til våningshuset Årvoll Gård. 
- Befaring av bussholdeplasser i bydelen i forhold til universell utforming 


 
5. Deltakelse i kurs, konferanser e.l  
 
Flere av rådsmedlemmene har deltatt på fellesmøtene for funksjonshemmede i Groruddalen, 
vår og høst, der det har vært innledere om aktuelle temaer. Leder har deltatt på Det sentrale 







rådets fellesmøter 2 ganger i året og informert rådsmedlemmene.  
Et av rådsmedlemmene deltar i brukerrådet NAV. Rådet har representant i 
Skogvollveien 35. Et rådsmedlem er med i NAV Oslo-Akershus. 
 
6. Rådets/komiteens vurdering av sin rolle som rådgivende organ for bydelsutvalget 
 
Rådet har hatt god kommunikasjon og samarbeid med politikere, BU-leder og 
administrasjonen ved aktuelle saker 
 
 
Bydel Bjerke 13.01.2014 
 
 
For Råd for funksjonshemmede 
 
Leif Marcussen 
leder 








 


  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
  


 
Årsrapport 2014  
 
 
Institusjon: Økern sykehjem og Økern dagsenter  
 
 
Meldt besøk:  antall  2 datoer 26.02.2014 og 6.10. 2014 
 
Uanmeldt besøk:  antall 2  datoer 17.06.2014 og 16.12.2014 
 
Antall ekstraordinære besøk med datoer:  
Ingen 
 
Hvis ekstraordinært besøk – hva var årsaken til besøk(ene) – hvem begjærte tilsyn 
 
 
Tilsynsutvalgets medlemmer: 
Ragnhild Myklebust (H) leder 
Trond Nilsen (A) 
Inger Synnøve Aasland (A) 
 
Tilsynsutvalgets varamedlemmer: 
Egil Husmo (H) 
Monica Semb Sætre (A) 
Eva Minge (A) 
 
Formål: 
”Tilsynsutvalgene skal føre kontroll og tilsyn med hvordan helsetjenesten faktisk virker. 
Tilsynsutvalgene skal rapportere avvik dersom tjenesten ikke er i samsvar med krav fastsatt av staten 
eller Oslo kommune i lov, forskrift, instruks og lignende. Utvalgene skal videre påpeke forhold som kan 
bedres” 
 
Rapport:   
”Tilsynsutvalget skal påse at tjenesten drives i samsvar med regler og retningslinjer gitt av staten og 
Oslo kommune, at den enkelte bruker får forsvarlig omsorg og hjelp og blir behandlet med respekt.” 
 
Tilsynsutvalget skal etter avtale rapportere til bydelsutvalget og bydelsadministrasjonen. I rapporten 
skal det eventuelt påpekes og gis anmerkninger om forhold som bør endres. Tilsynsrapportene til 
bydelsutvalget skal være offentlige og anonymiserte.  
 
Henvendelser: 
”Tilbakemeldingen skal vise hvordan oppfølgingen av klagene skal håndteres og en tidsramme for dette. Oppfølging 
av klagen skal senest settes i verk 7 uker fra henvendelsen er gjort fra brukeren. Tilsynsutvalget er ikke 
klageinstans i forhold til formelle klager. Dersom tilsynet mottar henvendelser som faller utenfor utvalgets 
arbeidsområde, skal disse straks oversendes bydelsadministrasjonen – eller annen rett instans for øvrig – for 
behandling. For øvrige henvendelser skal tilsynsutvalget rapportere til bydelsutvalget. Dersom utvalget mottar en 
klage på forhold i en institusjon, skal utvalget bekrefte henvendelsen skriftlig og gjøre oppmerksom på at en klage 
skal rettes til institusjon. 
 
Tilsynsutvalget skal gi brukeren tilbakemelding på henvendelsen så snart som mulig, senest innen 6. uker dersom 
tilsynsutvalget mottar en henvendelse med formell klage skal denne straks oversendes bydelsadministrasjonen for 
videre behandling.”  
 
Tilsynsutvalgets oppgaver: 
Tilsynsutvalget skal påse at tjenestestedene drives i samsvar med regler og retningslinjer gitt av 
staten og Oslo kommune: 
JA. 
 
Tilsynsutvalget skal påse at tjenestestedene gir den enkelte beboer/bruker forsvarlig omsorg og hjelp, 
og behandler den enkelte beboer/bruker med respekt: 







2 


JA. 
 
Har utarbeidet målsetting, opplegg og tidsplan for oppholdet for den enkelte bruker: 
JA. 
 
Følger bestemmelsene som regulerer forhold under oppholdet, herunder bestemmelse om bruk av 
tvang: 
JA. 
 
Har lokaler, utstyr, aktivitetsmateriell og lignende som er i samsvar med formålet for virksomheten: 
JA. 
 
Drives med forsvarlige personalforhold: 
JA. 
 
Har opprettet medisinsk tilsyn for de institusjoner hvor dette er forutsatt: 
JA. 
 
Oppbevarer beboernes midler forsvarlig dersom tjenestestedene er gitt ansvar for dette: 
JA. 
 
Sørger for at informasjon om Helse- og sosialombudet og om hvordan ombudet kan kontaktes er lett 
tilgjengelig for brukere/beboere: 
JA. 
 
 
Medisinskfaglige oppgaver ligger utenfor tilsynsutvalgets oppgaver. 
 
 
Dato 12. januar 2015 
 


Ragnhild Myklebust, leder Trond Nilsen  Inger Synnøve Aasland 
Leder tilsynsutvalg              Medlem tilsynsutvalg            Medlem tilsynsutvalg 
   Sign. 
 


Taushetsplikt: 
Tilsynsutvalget har taushetsplikt om personlige forhold som utvalgene blir kjent med i sitt arbeide. For 
øvrig gjelder forvaltningslovens bestemmelser om taushetsplikt. 
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 Oslo kommune 
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 Bydelsadministrasjonen 
 


 


Årsrapport 2014 Bjerke Ungdomsråd 
 


 


 
 


1. Innledning   
 


Rådets sammensetning: I 2014 har Bjerke Ungdomsråd (BUR) vært representert med 6 


medlemmer og 6 varamedlemmer. BUR har i 2014 hatt representanter fra;  


1. Ida Urke Møllerstad (Linderud skole) 


2. Emma Kalnæs (Veitvet skole)  


3. Burhan Ahmed (Veitvet skole)  


4. Johanne Hagen Frogener (Årvoll skole)  


5. Hanna Canic (Veitvet skole)  


6. Victoria Granly (Linderud skole)  


7. Albert Neziri (Kulturhuset Påbanen)  


8. Svein Odin Hverven (Årvoll skole)  


9. Simen Kathirgamadas (Veitvet ungdomssenter)  


10. David Vu (Veitvet skole)  


11. Nadia Marie Jäger Østli (Linderud skole)  


12. Bashir Mohamed (uteteam/fritid)  


 


Leder: Ida Urke – overtok etter Burhan Ahmed våren 2014.  


Nestleder: Emma Kalnæs – overtok etter Ida Urke Møllerstad høsten 2014  


Representanter i Sentralt ungdomsråd: Johanne F. Hagen, Victoria Granly og Albert Neziri.  


Bjerke ungdomsråd er en del av Sentralt ungdomsråd og representanter stiller på møter i rådhuset 


ca en gang i måneden.  


 


Burhan Ahmed, Nadia Marie Jäger Østli og Bashir Mohamed har av ulike årsaker valgt å trekke 


seg fra BUR. Flere av medlemmene nærmer seg øvre aldersgrense og Ungdomsrådet har besluttet 


å avholde valg av nytt råd, samt ny nestleder og leder i april 2015.  
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2. Møtevirksomhet:  
BUR har avholdt 7 ungdomsrådsmøter i 2014. Ingen møtte opp på åpen halvtime i 2014.  


 


   


3. Vurdering av rådets/komiteens arbeid i 2014:  
 


Markedsføring 


Bjerke Ungdomsråd har vært i lokalavisen Akers avis Groruddalen, ved en anledning i 2014 – 


ungdomsprisen.   


 
 


I 2014 besluttet BUR å ikke arrangere Bjerke on the rock, i stedet inviterte rådet 35 ungdommer til 


åpent møte for idemyldring om bruken av pengene tiltenkt Bjerke on the rock. Ungdomsmøte 


hadde overskriften– «felles arrangement som når mange barn og unge i Bjerke – 100 000 kr – 


HVA?». Ungdommene gjennomførte to kreative prosesser med deltagere fra hele bydelen. Ingen 


arrangement ble gjennomført.  


 


Ungdomsrådet ble inspirert av Bydel Østensjø sin Kulturpris og valgte å lage en egen pris – 


Bjerke ungdomspris.  


 


Formålet med ungdomsprisen er:  
- å skape tilhørighet til Bydel Bjerke  


- å stimulere til et aktivt barne- og ungdomsmiljø i bydelen og være en oppmuntring til 


lokalt engasjement, nyskaping og ekstraordinær innsats.  


 


Statutter for ungdomsprisen  
§ 1 Ungdomsprisen tildeles en enkeltperson (13 – 20 år) eller lag/organisasjoner som over  


lengre tid har gjort en vesentlig innsats for bydelens lokale barne- ungdomsmiljø gjennom frivillig 


innsats og engasjement, eller har markert seg positivt gjennom barne- og ungdomsaktiviteter i 


bydelen.  


§2 Ungdomsprisen er fastsatt til 5000,-  


§ 3 Forslag kan fremmes av enkeltpersoner, lag og foreninger, kulturinstitusjoner m.fl. 


Enkeltpersoner, foreninger eller institusjoner kan ikke foreslå seg selv.  


§4 Ungdomsrådet kan selv utnevne en vinner uten at det har kommet skriftlig forslag på 


kandidaten. Ungdomsrådet må skrive en begrunnelse på hvorfor kandidaten er verdig prisen.  


§ 5 Ungdomsrådet er jury og står for utdeling av prisen.  


§ 6 Ungdomsprisen blir delt ut under arrangementet jul på Veitvet.  
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§ 7 Forslag til kandidater skal begrunnes og meldes skriftlig til avdeling for oppvekst og kultur 


som saksbehandler tildelingen for ungdomsrådet.  


 


 


4. Deltakelse i kurs, konferanser eller lignende: 
 


UBM 2014 - ungdommens bystyremøte. 


Februar 2014 stilte Emma Kalnæs, Burhan Ahmed, Ida Urke Møllerstad og Hanna Canic på 


UBM. 


 


UKM 2014 – ungdommens kulturmønstring  


Ungdomsrådet var en del av juryen i årets UKM finale i Bydel Bjerke.  


 
Johanne, Ida og Albert deltok i juryen under årets UKM på Veitvet  


 


Barne- og ungdomskonferansen 2014 


Ida, Emma og Albert deltok på Barne- og ungdomskonferansen i Kongsberg 29.-30.oktober. 


Deltakerne koste seg virkelig. Og selv om turen ikke er gratis var det både lærerikt og spennende, 


anbefales også til neste år. 


 


 
Ida, Emma og Albert under middagen til årets Barne- og ungdomskonferanse i Kongsberg  


 


UngOrg: «Hvordan synliggjøre ditt ungdomsråd?» 
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8.november deltok Johanne Hagen Frogner og Svein Odin Hverven på UngOrg sitt markedsføring 


arrangement for å lære mer om synliggjøring av ungdomsrådet.  


 


Ungdomsprisen 2014:  


6.desember delte BUR ut ungdomspris til Nirmin Takaleh (16 år) i bydelen som har bemerket seg 


ved å hjelpe barn og unge. Utdelingen ble vellykket, og BUR vil fortsette å dele ut prisen de 


kommende årene.  


 


 
 


 


 


 


5. Vurdering av rådets/komiteens rolle som rådgivende organ for 


bydelsutvalget: 
 


Ungdomsrådet opplever å bli tatt på alvor og føler seg hørt av de voksne.  


BU leder Steinar Arnesen har vært tilstedte på de fleste møtene i UR i 2014. Det har vært veldig 


betryggende å ha med han på møtene, både for informasjon og generelle råd han har kommet med. 


Det virker som om BU-leder virkelig tar ungdom seriøst. Som i 2013, dro ungdomsrådslederen på 


BU sitt budsjettmøte. Ungdomsrådet setter pris på at vi har kommet nærmere BU, og at vi kjenner 


noen av ansiktene der sånn at de ikke virker så alt for skumle.  


 


 


 


Bydel Bjerke 12.1.2015 


 


 


 


………… 


Ida Urke 


leder  


 


 


 


 


 


 








 


  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 


 Bydelsadministrasjonen 


Protokoll 8/14 


 


 


Møte: Eldreråd  


Møtested: 3.etg rom 2  


Møtetid: Mandag 08. desember 2014 kl. 13.00     


Sekretariat: 92468620  


 


 


Møteleder: Tor Henriksen (A)  


   


Tilstede: Tor Henriksen (A), Ruth Tomter (A), Anne 


Lise Cristofoli (H), Elin Risåsen (F), Inger 


Marie Astad (Veitv-Linder-pf), Ella Risnes 


(Økern pf) 


 


   


Forfall: Arvid Hegbom (Årvoll pf) og Gunvor 


Hedemann (Øvre Diesen pf) 


 


   


Som vara møtte: Svanhild Gundersen (Veitv-Linder-pf), 


Bjørg Arnestad (Årvoll pf) 


 


   


I tillegg møtte: Økonomisjef Gro Solberg og avdelingssjef 


for Hjemmetjenesten Hilde Selstø møtte for 


å orientere om og svare på spørsmål om 


Økonomiplan og budsjett 2015. 


 


   


Møtesekretær:   


Geir Audun Andersen 


 


Åpen halvtime  Ingen møtte 


 


Godkjenning av innkalling Innkalling godkjent 


 


Godkjenning av sakskart Sakskartet godkjent 


 


Informasjon: 


 Fra Siste møte i BU, v/ sekretæren 


 Sentralt Eldreråd, Referat fra siste møtet i med hovedvekt på en Frivillighetsdag den 


12.april v/leder 


 «Eldre og alkohol» Kort om seminaret v/ leder og sekretær 







 Filmen «Alive Inside: A Story of Music & Music”, en film om bruk av musikk til 


behandling av demente, ønskelig å spre denne informasjonen ellers i bydelen. v/ Astad 


og Risåsen. 


 Språkkafe. Informasjon om mulig samarbeid mellom Bjerke Bibliotek – ansatte i 


bydelen som arbeider med innvandrere med behov for samtaletrening. Behov for 


pensjonister som samtalepartnere. v/ sekretæren 


 Samarbeidsmøte Eldreråd og Helse, Sosial- og Eldreombudet i Oslo. Møte i dag 


Elin Risåsen og Anne Lise Cristofoli drar. 


 «Eldre hjelper eldre» Eldrerådet er blitt tilskrevet av et firma med samme navn, som 


ønsker å få råd i etablering av et firma hvor en ansetter eldre til å hjelpe andre eldre. 


Roger Sletta fra firmaet, inviteres til neste møte. 


 


 


Eventuelt:  


Bydelens praksis ved utskrivning av pasienter fra sykehus, med fremdeles behov for bistand, 


pleie – omsorg. Ønskelig at ansvarlige fra Søknadskontoret orienterer Eldrerådet om dette. 


Sekretæren kontakter leder ved Søknadskontoret om dette. 


 


Saker behandlet under møte 


Sak 32 /14  Godkjenning av protokoll fra møte i ER 03.11.14 .................................................. 2 


Sak 33 /14  Økonomiplan 2015 - 2018 og budsjett 2015 ........................................................... 2 


Sak 34 /14  Programplan for områdeløft Linderud - Økernbråten - Vollebekk 2015 ................ 3 
Sak 35 /14  Helse-, sosial- og eldreombudets Årsmelding 2013 ............................................... 3 


 


 


Sak 32 /14  Godkjenning av protokoll fra møte i ER 03.11.14 


Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  


Protokoll fra Eldrerådets møte 03.11.14 godkjennes. 


 


Vedtak 


Protokoll av 03.11.14 godkjennes 


 


Sak 33 /14  Økonomiplan 2015 - 2018 og budsjett 2015 


 


Bydelsdirektørens forslag til vedtak 


Bydelsdirektørens forslag til vedtak i Bydelsutvalget tiltres. 


Vedtak 


Bydelsdirektørens forslag til vedtak i Bydelsutvalget tiltres, med unntak av forslag om 


inndragelse av aktivitørstilling som Eldrerådet mener bør beholdes. 


Eldrerådet har ellers følgende kommentarer til Budsjettet: 


Eldrerådet synes det er gledelig at stilling som Seniorrådgiver økes til 100 %. 


Eldrerådet synes skriftlig presentasjon av Budsjett og Økonomiplan er for omfattende, og 


det kan derfor bli vanskelig for folkevalgte å sette seg inn i dette på en skikkelig måte. At 


det ikke er en klar sammenheng mellom disse dokumentene og bydelens strategiplan, 


vanskeliggjør også arbeidet. 







Sak 34 /14  Programplan for områdeløft Linderud - Økernbråten - 
Vollebekk 2015 


Bydelsdirektørens forslag til vedtak 


Eldrerådet tar forslag om Programplan for Områdeløft Linderud-Økernbråten-Vollebekk 2015 


til orientering 


 


Vedtak 


 Eldrerådet tar forslag om Programplan for Områdeløft Linderud-Økernbråten-Vollebekk 


2015 til orientering 


 


Sak 35 /14  Helse-, sosial- og eldreombudets Årsmelding 2013 


 


Bydelsdirektørens forslag til vedtak 


Helse-, sosial- og eldreombudets årsmelding for 2013 tas til orientering.  


 


Vedtak 


Eldrerådet tar Helse-, sosial- og eldreombudets årsmelding for 2013 tas til orientering.  


 


08.12.2014 


 


 


 


Tor Henriksen      Geir Audun Andersen 


Leder       Sekretær 
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Tilsynsrapport 
 
Tilsynsbesøk i institusjoner m.v.  
 
Formål 
Tilsynsutvalgene skal føre kontroll og tilsyn med hvordan helsetjenesten faktisk virker. Tilsynsutvalgene 
skal rapportere avvik dersom tjenesten ikke er i samsvar med krav fastsatt av staten eller Oslo 
kommune i lov, forskrift, instruks og lignende. Tilsynsutvalgene skal videre påpeke forhold som kan 
bedres. 
 
Virkeområde 
Det skal føres tilsyn med bydelens sykehjem og boform for heldøgns omsorg og pleie, dagsenter på 
sykehjem, dagsenter for fysisk og psykisk funksjonshemmede og avlastningsboliger. Hjemmel til å føre 
tilsyn med private institusjoner følger av avtaler inngått med de private institusjonene. 
 
Rapport 
Etter hvert tilsynsbesøk skal det utarbeides en tilsynsrapport.  Tilsynsrapporten skal oversendes til 
bydelsutvalget og bydelsadministrasjonen. I rapporten skal det eventuelt påpekes og gis anmerkninger 
om forhold som bør endres.  
 
For sykehjem gjelder følgende: Tilsynsutvalget oversender sin rapport til bydelsutvalget til foreløpig 
orientering og til Sykehjemsetaten til kommentering.  Sykehjemsetaten skal sende sine kommentarer til 
de påpekte forhold til tilsynsutvalget innen 6 uker. Sykehjemsetatens kommentarer videresendes til 
bydelsutvalget og tilsynsrapporten med kommentarer oversendes til bydelsadministrasjonen. 
 
Alle tilsynsrapporter skal være offentlige og anonymiserte dersom de inneholder taushetsbelagte 
opplysninger.   
 
Navn på tjenestested: Økernhjemmet. Økern dagsenter  
 
Dato for besøket:  16. desember 2014          Tidspunkt (fra kl. til kl.): 14 – 15.30 
 
Meldt/uanmeldt besøk/ekstraordinært besøk: Uanmeldt besøk 
 
Hvis ekstraordinært besøk – hva var årsaken til besøket? Hvem har begjært 
det?  
Av tilsynsutvalgets medlemmer var følgende tilstede: 
Ragnhild Myklebust (H), leder. Inger Aasland (A). Trond Nilsen (A). 
 
Forfall: 
 
Møtesekretær     Ragnhild  Myklebust 
Kontakter under tilsynet: 
(Hvilke personer har tilsynet hatt kontakt med under oppholdet; beboere 
(anonymisert), pårørende (anonymisert), ansatte, ledere, andre) 
  Avdelingssykepleier Roxana Fernandez, avdeling Øst, Økernhjemmet 
 
 
 
Hvordan ble tilsynet gjennomført: 
(Institusjons-/hjemmebesøk, skriftlig/muntlig kommunikasjon) 
 Institusjonsbesøk, muntlig kommunikasjon, 
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Tilsynsutvalgets oppgaver: 
(ref. bystyresak 165/05 og 432/08) 
 
Tilsynsutvalget skal påse at tjenestestedene drives i samsvar med regler og 
retningslinjer gitt av staten og Oslo kommune. 
 
Tilsynsutvalget skal påse at tjenestestedene: 


•  gir den enkelte beboer/bruker forsvarlig omsorg og hjelp, og behandler den 
enkelte beboer/bruker med respekt 


• har utarbeidet målsetting, opplegg og tidsplan for oppholdet for den enkelte 
bruker 


• følger bestemmelsene som regulerer forhold under oppholdet, herunder 
bestemmelse om bruk av tvang 


• har lokaler, utstyr, aktivitetsmateriell og lignende som er i samsvar med 
formålet for virksomheten 


• drives med forsvarlige personalforhold 
• har opprettet medisinsk tilsyn for de institusjoner hvor dette er forutsatt 
• oppbevarer beboernes midler forsvarlig dersom tjenestestedene er gitt ansvar 


for dette 
• sørger for at informasjon om Helse- og sosialombudet og om hvordan 


ombudet kan kontaktes er lett tilgjengelig for brukere/beboere. 
 


Medisinskfaglige oppgaver ligger utenfor tilsynsutvalgets oppgaver. 
 


 
Tilsynsutvalgets rapport fra tilsynet:  
 
Vi besøkte avdeling Øst sammen med avdelingssykepleier,  avdelingen er  
pent nyopp-pusset og malt i lyse farger med nytt kjøkken og stue. 
Paviliongen har fått nytt gulv. Rommene gir et hjemlig preg. Vi møtte pus på 
gangen . Det var 2 kaniner i atriehagen. 
Det er ansatt frivillighetskoordinator. Brukergrupper med lesing, poesi, matlaging, 
baking har startet. 
 Vi snakket med en pårørende som var fornøyd. 
Det var en rolig atmosfære i avdelingen. 
 
Brannøvelser hver 3. måned, og spesielt for nyansatte. Røykvarslere er montert 
i takene, god merking av rømningsveier. 
 
Vaskerom gjøres nå klar slik at klesvask skal gjøres på avdelingen. 
 
Pårørende kan benytte Økernhjemmets bankkonto til innbetalinger for turer og 
aktiviteter, avdelingssykeplier har ansvar. 
 
Sykepleier ev. autorisert hjelpepleier har ansvar for medisiner for sin gruppe. 
Det er kurs/oppdatering i medisinhåndtering, kvalitetskontroll. 
Kursing i pasientsikkerhet, uten bruk av tvang. Man er bevisst på å skrive avvik. 
Er fokusert på å lære av feil ved gjennomgang av avvik. 
Det er legemiddelgjennomgang 2 ganger pr. år . 
Fagmøte hver uke og felles lunsj for personalet  er med på å gi et godt arbeidsmiljø. 
 
 
Saker til oppfølging ved neste tilsynsbesøk: Ingen 
 
 
Oslo 17.desember 2014 
 
 
 
Ragnhild Myklebust (H)___   Inger Aasland_(A)________Trond Nilsen (A)___               
____sign._____________            ____sign._____________ sign. 
Leder tilsynsutvalg              Medlem tilsynsutvalg            Medlem tilsynsutvalg 
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***** 
 
Tilsynsrapport oversendt til: 


• Bydelsadministrasjonen / bydelsutvalget dato: 18.12.14-BU 05.02.15 
• Institusjonens leder / styre (private institusjoner) dato: 18.12.14 


 
***** 


For sykehjem: 
• Sykehjemsetaten til kommentering dato:18.12.14 


 
 
Taushetsplikt: 
Tilsynsutvalget har taushetsplikt om personlige forhold som utvalgene blir kjent med i sitt 
arbeide. For øvrig gjelder forvaltningslovens bestemmelser om taushetsplikt. 
 
Mal for rapport er utarbeidet i henhold til bystyresak 165/05 ”Arbeidsbetingelser for tilsynsutvalg i 
institusjon mv” – byrådssak 229/04 og bystyresak 432/08 ”Styrking og samordning av tilsyn i 
sykehjem” – byrådssak 144/08 


 








 


  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
  


 
 


ÅRSRAPPORT 2014 – Komiteer og råd i Bydel Bjerke  
 
Eldrerådet  
 
1 Innledning 
 
Eldrerådet har 8 medlemmer, 4 fra politiske partier og 4 fra pensjonistforeningene  
 
Eldrerådets medlemmer:  
Tor Henriksen (A) leder Ruth Tomter (A) nestleder Anne Lise Cristofoli (H) Elin Risåsen (F) 
Inger Marie Astad (Veitvet og Linderud pf) Arvid Hegbom (Årvoll pf) Gunvor Hedemann (Øvre 
Disen pf) Ella Risnes, (Økern pf)  
 
Varamedlemmer:  
Ragnhild Myklebust (H) Turid Grattum (A) Terje Erik Hellerud (F) Ada Sundelius (Øvre Disen 
pf) Svanhild Gundersen (Veitvet og Linderud pf) Bjørg Arnestad (Årvoll pf)  
 
Solveig Hoffsbakken (Økern pf) har fratrådt som vara da hun har flyttet ut av bydelen. Det er ikke 
utpekt ny vara, da Økern PF er nedlagt. 
 
Sekretær for Eldrerådet har vært fagkonsulent Geir Audun Andersen, Bjerke NAV Sosialtjeneste  
 
2. Møtevirksomhet  
Eldrerådet har hatt 8 møter. Det har hatt 35 saker til behandling.  
Møtested har vært i Bydelsadministrasjonens lokaler i Økernveien 145., ett møte ble avholdt på 
Isdammen. 
Det har ikke møtt noe publikum til åpen halvtime, og derfor heller ikke noen synspunkter lagt 
fram på disse. 
 I tilknytning til ett av møtene er Bjerke nærmiljøsenter besøkt, ved et annet var ER på felles 
besøk til Hospital IT og fikk en innføring i såkalt velferdsteknologi..  
 
3. Saker behandlet av rådet/komiteen  
 
Ledelsen i Bydelsadministrasjonen og ansatte fra bydelen har ved flere anledninger vært til stede 
og orientert om saker både på eget initiativ og etter Eldrerådets ønske.  


• Assiterende bydelsdirektør Kristin Enstad har orientert om Omsorg+ i Øivindsvei 2 
• Seksjonsleder Tina Arnesen har orientert om frivillighetsarbeidet i bydelen 
• Prosjektmedarbeider Håkon Gøthesen har orientert om Isdammen – prosjektet. 
• Assisterende bydelsdirektør Maja Katzenmaier har orientert om klagesaksbehandling i 


bydelen i forhold til hjemmetjenester – hjemmesykepleie – sykehjem m.m. 
• Økonomisjef Gro Solberg og avdelingssjef for Hjemmetjenesten Hilde Selstø orienterte og 


svarte på spørsmål om budsjett 2015. 
 







Eldrerådets sekretær har orientert om aktuelle saker som har vært behandlet i bydelens 
bydelsutvalg.   
Av saker Eldrerådet har arbeidet med utover tildelte saker kan nevnes: 


• På eget initiativ oppfølging av bydelens planverk –  
• Støtte til Bjerke bibliotek 
• Bistand til bydelens informasjonsutsendelse til bydelens eldre 
• Alle tilsendte saker er behandlet. Eldrerådet har dels sluttet seg til administrasjonens 


forslag til vedtak, dels sluttet seg til med kommentarer.  
                                                                                                                                  
4. Deltakelse i kurs, konferanser e.l  
 
Eldrerådet har vært representert ved alle møter i regi av det sentrale eldrerådet for Oslo  
Eldrerådets leder har deltatt ved bydelens budsjettkonferanser og ved åpningen av «Bjerke 
rehabiliterings- og mestringssenter» 
Inger Marie Astad har vært og er Eldrerådets representant i en referansgruppe for arbeidet med 
Omsorg+ , Øivindsvei 2 
Eldrerådet har videre vært representert ved seminarene  «Aldring, helse og Velferd»,  «Eldre og 
alkohol/legemidler», ved Storbykonferansen i Trondheim og ved «Den internasjonale Eldredagen 
1.oktober»   
Besøk er utført i forbindelse med «Musikk som terapi for eldre og demente» Vi har videre vært 
representert på et samarbeidsmøte mellom Eldreråd og Helse, sosial- og eldreombudet i Oslo. 
 
Eldrerådet har foredratt ved pårørendemøte ved «Økern Sykehjem og Dagsenter», foredratt om 
«Omsorg+» ved Bjerke Nærmiljøsenter,  
 
5. Vurdering av arbeidet i 2014  
 
Vi har inntrykk at vår innflytelse på arbeidet i administrasjon og Bydelsutvalg er blitt mindre 
enn tidligere. Spesielt er vi lite fornøyd med at våre bemerkninger til plandokumenter ikke har 
gitt resultater. Vi har tatt opp prinsipielle spørsmål i forbindelse med brosjyren om tilbud til 
eldre, men svar er ikke mottatt.   
  
6. Rådets/komiteens vurdering av sin rolle som rådgivende organ for bydelsutvalget  
 
I utgangspunktet er det ikke enkelt å vurdere egen rolle som rådgiver, men som nevnt under 
forrige punkt er hovedinntrykket at våre råd og synspunkter i liten grad blir tatt hensyn til. 
Samlet representerer ER en betydelig kontaktflate mot bydelens eldre befolkning, og 
medlemmene blir ofte kontaktet – noe som gjerne fører til orienteringer eller påvirkning på 
vår saksbehandling. 
 
Tor Henriksen  
Eldrerådets leder 





